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Hei,
Jeg er hyppig bruker av Sandvika bibliotek. Når dere vurderer fremtidens strategi er det svært viktig at 
biblioteket har inngang på gateplan slik det var før. Nå må vi forsere en svært bratt trapp eller en heis 
som ikke alle liker for å komme inn på biblioteket. Tilsvarende er barneavdelingen i enetasjes og 
voksenavdelingen i en annen. Det er uheldig for da er det mer utrygt å la barna sitte og titte i bøker mens 
voksne som er sammen med dem er langt unna hvis de skal kikke på bøker i egen interesse. Der dere var 
før, var det enkelt og trygt for både voksne og barn.
 
Med vennlig hilsen
Liv Folkestad
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